
 

 

العامة غير العاديةجدول أعمال الجمعية   
السعودية للخدمات وركرسلشركة نت   

 م08/03/2026المقررة في 

SAUDI NETWORKERS SERVICES CO 

Extraordinary General Assembly AGENDA 

08-03- 2026 

 Agenda Item جدول الأعمال

كة .1 عن  التصويت على توصية مجلس الإدارة بشأن زيادة رأس مال الشر

 :  لما يلىي
ً
كة وفقا  طريق منح أسهم مجانية لمساهمي الشر

 ريال سعودي 60,000,000 : مبلغرأس المال قبل الزيادة •

 ريال سعودي 75,000,000مبلغ  : رأس المال بعد الزيادة •

ي رأس  •
 
 % 25 المال: نسبة الزيادة ف

 ( سهم6,000,000) : عدد الأسهم قبل الزيادة •

 .( سهم7,500,000) : الزيادةعدد الأسهم بعد  •

ستتم الزيادة عن طريق رسملة مبلغ  الزيادة: طريقة تغطية  •

 . ( خمسة عشر مليون ريال من حساب الأرباح المبقاة15,000,000)

ي ( سهم 1سيتم منح عدد ) سهم: معدل الزيادة لكل  •
لكل مجان 

 . ( أسهم4مساهم يمتلك عدد )

كة من زيادة رأس المال إلى تعزيز خطة  الزيادة: أسباب  • تهدف الشر

ي واحتياجات التوسعات المستقبلية وتطلعاتها  اتيج  النمو الإستر

 . والتأكيد على ملائتها المالية وقوة مركزها المالىي 

ي حال الموافقة على البند، سيكون تاري    خ أحقية أسهم المنحة  •
 
وف

كة المالكي   للأسهم يوم انعقاد  الجمعية العامة غت  لمساهمي الشر

كة مركز إيداع  كة لدى شر ي سجل مساهمي الشر
 
العادية المقيدين ف

ي يوم تداول يلىي تاري    خ 
ي نهاية ثان 

 
الأوراق المالية )مركز الإيداع( ف

 الاستحقاق

ي محفظة واحدة • 
 
ي حالة وجود كسور أسهم، سيتم تجميعها ف

 
وف

ها على حملة لجميع حملة الأسهم، وتباع بسعر السوق، ثم توزع قيمت

الأسهم المستحقي   للمنحة كل حسب حصته، خلال مدة لا تتجاوز 

 من تاري    خ تحديد الأسهم المستحقة لكل مساهم.  30
ً
 يوما

كة الأساس والمتعلقة ب )رأس 7تعديل المادة ) • ( من نظام الشر

 المال(. )مرفق(

كة الأساس والمتعلقة ب )الاكتتاب 8تعديل المادة ) • ( من نظام الشر
 الأسهم(. )مرفق(ب

1. Voting on the Board of Directors' recommendation 

to increase the company's capital by granting free 

shares to the company's shareholders according to 

the following: 

• Capital before the increase: SAR 60,000,000 

• Capital after the increase: SAR 75,000,000  

• Capital increase percentage: 25 % 

• Number of shares before the increase: 6,000,000 

shares 

• Number of shares after the increase: 7,500,000 

shares 

• Method of covering the increase: The increase will 

be made by capitalizing an amount of (15,000,000) 

fifteen million riyals from the retained earnings 

account  

• Increase rate per share: One (1) free share will be 

granted to each shareholder who owns four (4) 

shares  

• Reasons for increase: The company aims to 

increase its capital to support its strategic growth 

plan, future expansion needs and aspirations, and to 

confirm its financial solvency and strong financial 

position  

• In the event that the item is approved, the date of 

entitlement to bonus shares for the company’s 

shareholders who own shares on the day of the 

Extraordinary General Assembly meeting and are 

registered in the company’s shareholders’ register at 

the Securities Depository Center Company 

(Depository Center) will be at the end of the second 

trading day following the entitlement date. 

• In the event of fractional shares, they will be 

pooled into a single portfolio for all shareholders, 



 

 

 

 

sold at market price, and then distributed to eligible 

shareholders, each according to his or her share, 

within a period not exceeding 30 days from the date 

of determining the shares due to each shareholder. 

• Amendment to Article (7) of the company's 

bylaws regarding (capital). (Attached) 

• Amendment to Article (8) of the company's 

bylaws regarding (share subscription). (Attached) 
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سعودي مدفوع بالكامل، وهي عضو غير شريك في الشبكة العالمية لشركات كي  ريال( 110,000,000) مالها شركة كي بي إم جي للاستشارات المهنية مساهمة مهنية، شركة مساهمة مهنية مقفلة مسجلة في المملكة العربية السعودية، رأس 
 جميع الحقوق محفوظة. بي إم جي المستقلة والتابعة لـ كي بي إم جي العالمية المحدودة، شركة انجليزية خاصة محدودة بالضمان.

نت   شركة  إلى  المقدم  المستقل  المحدود  التأكيد  تقرير 

وركرس السعودية للخدمات بشأن الزيادة في رأس المال  

 م 2025سبتمبر    8وفقاً لاقتراح مجلس إدارة الشركة في  
 للسادة مساهمي شركة نت وركرس السعودية للخدمات 

المال وفقاً   الزيادة في رأس  للتقرير عن  للخدمات )"الشركة"(  السعودية  إدارة شركة نت وركرس  قبل  تكليفنا من  تم  لقد 

م وفقاً لما هو مفصل أدناه وبيان الإدارة المرفق المتعلق بهذا الموضوع 2025سبتمبر    8لاقتراح مجلس إدارة الشركة في  

شكل استنتاج تأكيد محدود مستقل، وأنه استناداً إلى عملنا المنجز والأدلة التي   (، في1وذلك كما هو مبين في الملحق رقم )

حصلنا عليها، لم يلفت انتباهنا أي أمور تجعلنا نعتقد بأن الموضوع محل التأكيد لم يتم إعداده، من جميع الجوانب الجوهرية 

 وفقاً للضوابط المنطبقة المبينة أدناه )"الضوابط المنطبقة"(. 

 

      الموضوع محل التأكيد 

 

يتعلق الموضوع محل التأكيد لارتباط التأكيد المحدود بالزيادة في رأس مال الشركة وفقاً لاقتراح مجلس إدارة الشركة في  

( المرفق، والمعد 1هـ(، المحدد في الملحق رقم )1447ربيع الأول    16م )الموافق  2025سبتمبر    8اجتماعه المنعقد بتاريخ  

 من قبل الشركة. 

 

ربيع الأول    16م )الموافق  2025سبتمبر    8( هيكل حقوق ملكية الشركة بعد قرار مجلس الإدارة بتاريخ  1يحدد الملحق رقم ) 

ريال سعودي )ستون مليون ريال سعودي(    60,000,000هـ( فيما يتعلق بالزيادة المقترحة في رأس مال الشركة من  1447

ملي  75,000,000إلى   ريال سعودي   15,000,000ون ريال سعودي( من خلال تحويل  ريال سعودي )خمسة وسبعون 

 )خمسة عشر مليون ريال سعودي( من حساب "الأرباح المبقاة" إلى حساب "الزيادة المقترحة في رأس المال". 

 

     الضوابط المنطبقة 

 

 لقد استخدمنا التالي كضوابط منطبقة:

1 ( رقم  المادة   .126( و  من  127(  المطبق  التجارة  وزارة  عن  الصادر  الشركات  نظام  من  )الموافق  1444/ 26/6(  هـ 

 م(؛ و 19/1/2023

هـ( فيما يتعلق بالزيادة المقترحة في رأس  1447ربيع الأول    16م )الموافق  2025سبتمبر    8. قرار مجلس الإدارة بتاريخ  2

ريال سعودي )خمسة وسبعون    75,000,000ريال سعودي )ستون مليون ريال سعودي( إلى    60,000,000مال الشركة من  

سعودي )خمسة عشر مليون ريال سعودي( من حساب "الأرباح    ريال  15,000,000مليون ريال سعودي( من خلال تحويل  

 المبقاة" إلى حساب "الزيادة المقترحة في رأس المال". 

 

 مسؤولية شركة نت وركرس السعودية للخدمات

 

إن إدارة الشركة مسؤولة عن إعداد معلومات الموضوع محل التأكيد خالية من التحريفات الجوهرية وفقاً للضوابط المنطبقة 

 ((.1والمعلومات الواردة فيه. إن إدارة الشركة مسؤولة عن إعداد معلومات الموضوع محل التأكيد )أي الملحق رقم )

 



 

2 

نت   شركة  إلى  المقدم  المستقل  المحدود  التأكيد  تقرير 

وركرس السعودية للخدمات بشأن الزيادة في رأس المال  

م  2025سبتمبر    8وفقاً لاقتراح مجلس إدارة الشركة في  

 )يتبع( 
 للسادة مساهمي شركة نت وركرس السعودية للخدمات )يتبع( 

 مسؤولية شركة نت وركرس السعودية للخدمات )يتبع( 

 

وتشمل هذه المسؤوليات: تصميم وتنفيذ والاحتفاظ بنظام رقابة داخلية ملائم لإعداد وعرض الموضوع محل التأكيد بحيث 

تكون المعلومات خالية من التحريفات الجوهرية، سواءً كانت ناشئة عن غش أو خطأ. كما تشمل اختيار الضوابط المنطبقة 

م(؛  2023/ 19/1هـ )الموافق  1444/ 26/06عن وزارة التجارة والمطبق من  وضمان التزام الشركة بنظام الشركات الصادر  

وتصميم وتنفيذ وتشغيل ضوابط فعالة لتحقيق أهداف الرقابة المعلنة؛ واختيار وتطبيق السياسات؛ واستخدام أحكام وتقديرات 

 يد. معقولة في ظل الظروف؛ والاحتفاظ بسجلات كافية فيما يتعلق بمعلومات الموضوع محل التأك

 

على   المنطبقة  واللوائح  بالأنظمة  الشركة  التزام  وتحديد وضمان  الغش  واكتشاف  منع  مسؤولة عن  الشركة  إدارة  أن  كما 

التأكيد   الموضوع محل  معلومات  إعداد  في  المشاركين  الموظفين  تدريب  الشركة مسؤولة عن ضمان  إدارة  إن  أنشطتها. 

 ن أي تغييرات في إعداد التقارير تشمل جميع وحدات الأعمال المهمة.بالشكل المناسب، وتحديث الأنظمة بالشكل المناسب، وأ

 

    مسؤولياتنا 

 

تأكيد  في شكل استنتاج  عليه  الشركة وتقريرنا  بواسطة  المعدة  التأكيد  الموضوع محل  إن مسؤوليتنا هي فحص معلومات 

التأكيد   لارتباطات  الدولي  للمعيار  وفقاً  بارتباطنا  قمنا  لقد  عليها.  حصلنا  التي  الأدلة  إلى  استناداً  مستقل    3000محدود 

لمراجعة أو الفحص للمعلومات المالية التاريخية" المعتمد في المملكة العربية  "ارتباطات التأكيد الأخرى بخلاف عمليات ا

السعودية وكذلك شروط وأحكام هذا الارتباط وفقاً لما تم الاتفاق عليه مع إدارة الشركة. ويتطلب هذا المعيار أن نقوم بتخطيط  

معلومات الموضوع محل التأكيد تم إعدادها، من    وتنفيذ إجراءاتنا للحصول على مستوى معقول من التأكيد حول ما إذا كانت

 جميع الجوانب الجوهرية، كأساس لاستنتاج التأكيد المحدود الخاص بنا. 

 

(، الذي يقتضي من المكتب تصميم وتطبيق وتشغيل نظام لإدارة الجودة بما في  1يطبق مكتبنا المعيار الدولي لإدارة الجودة )

النظامية والتنظيمية   المهنية والمتطلبات  للمتطلبات الأخلاقية والمعايير  الموثقة بشأن الامتثال  ذلك السياسات والإجراءات 

 المنطبقة. 

 

لقد التزمنا بالاستقلالية والمتطلبات الأخلاقية الأخرى للميثاق الدولي لسلوك وآداب المهنة للمحاسبين المهنيين )بما في ذلك  

معايير الاستقلال الدولية( المعتمدة في المملكة العربية السعودية والتي تعتمد على المبادئ الأساسية للنزاهة والموضوعية  

 ية الواجبة والسرية والسلوك المهني.والكفاءة المهنية والعنا

 

تعتمد الإجراءات المختارة على فهمنا للموضوع محل التأكيد والظروف الأخرى للارتباط، كما تعتمد على دراستنا للمجالات 

 التي يحتمل أن تنشأ فيها تحريفات جوهرية.

 

المستخدمة لإعداد  العملية  الاعتبار  في  أخذنا  فقد  الارتباط الأخرى،  التأكيد وظروف  للموضوع محل  فهم  للحصول على 

معلومات الموضوع محل التأكيد بغرض تصميم إجراءات تأكيد ملائمة للظروف، ولكن ليس بهدف إبداء استنتاج حول فعالية 

 عرض معلومات الموضوع محل التأكيد. عملية الشركة أو الرقابة الداخلية على إعداد و 

 

كما اشتمل ارتباطنا على: تقدير مدى ملائمة الموضوع محل التأكيد ومدى مناسبة الضوابط المستخدمة بواسطة الشركة عند 

إعداد معلومات الموضوع محل التأكيد وفقاً لظروف الارتباط وتقييم مدى ملائمة الإجراءات المستخدمة عند إعداد معلومات  

 قديرات المستخدمة بواسطة الشركة. الموضوع محل التأكيد ومدى معقولية الت
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نت   شركة  إلى  المقدم  المستقل  المحدود  التأكيد  تقرير 

وركرس السعودية للخدمات بشأن الزيادة في رأس المال  

م  2025سبتمبر    8وفقاً لاقتراح مجلس إدارة الشركة في  

 )يتبع( 
 للسادة مساهمي شركة نت وركرس السعودية للخدمات )يتبع( 

 مسؤولياتنا )يتبع(  

 

إن الإجراءات المنفذة في ارتباط التأكيد المحدود تختلف في طبيعتها وتوقيتها وتعُد أقل منها في المدى من ارتباط التأكيد 

المعقول. وبالتالي، فإن مستوى التأكيد الذي يتم الحصول عليه في ارتباط التأكيد المحدود أقل بكثير من التأكيد الذي سيتم  

تنفيذ ارتباط تأكيد معقول. لم نقم بإجراءات لتحديد الإجراءات الإضافية التي كان من الممكن  الحصول عليه فيما لو قمنا ب 

 تنفيذها فيما لو كان هذا يعُد ارتباط تأكيد معقول. 

 

وكجزء من هذا الارتباط، لم نقم بأي إجراءات تتمثل في مراجعة أو فحص أو التحقق من معلومات الموضوع محل التأكيد 

 ولا للسجلات أو المصادر الأخرى التي تم استخراج معلومات الموضوع محل التأكيد منها.   

 

  الإجراءات المنفذة

 

( مع قرار مجلس إدارة الشركة، فيما يتعلق  1مقارنة الزيادة المقترحة في رأس مال الشركة كما هو محدد في الملحق رقم ) •

المال من   ريال سعودي   75,000,000ريال سعودي )ستون مليون ريال سعودي( إلى    60,000,000بالزيادة في رأس 

ريال سعودي )خمسة عشر مليون ريال سعودي( من   15,000,000)خمسة وسبعون مليون ريال سعودي( من خلال تحويل  

 حساب "الأرباح المبقاة" إلى حساب "الزيادة المقترحة في رأس المال".

 

 م. 2025يونيو    30( مع القوائم المالية الأولية غير المراجعة للشركة كما في  1مقارنة المعلومات المالية في الملحق رقم ) •

 

 (.1التحقق من الدقة الحسابية في الملحق رقم ) •

 

  الاستنتاج

 

 لقد تم الوصول إلى استنتاجنا على أساس الأمور المحددة في هذا التقرير ووفقاً لها. 

 

 نعتقد أن الأدلة التي حصلنا عليها كافية ومناسبة لتوفير أساس لإبداء استنتاجنا. 

 

بناءً على الإجراءات المنفذة والأدلة التي حصلنا عليها، لم يلفت انتباهنا أي أمور تجعلنا نعتقد بأن معلومات الموضوع محل 

 التأكيد لم يتم إعدادها، من جميع الجوانب الجوهرية، وفقاً للضوابط المنطبقة. 

 

 أمر آخر

 

المقترحة في رأس مال   الزيادة  للشركة بعد شركة نت وركرس السعودية للخدمات  سيتم تسجيل  المحاسبية  السجلات  في 

 الحصول على موافقة مساهمي الشركة ووزارة التجارة.

 

 

 



 

4 

نت   شركة  إلى  المقدم  المستقل  المحدود  التأكيد  تقرير 

وركرس السعودية للخدمات بشأن الزيادة في رأس المال  

م  2025سبتمبر    8وفقاً لاقتراح مجلس إدارة الشركة في  

 )يتبع( 
 للسادة مساهمي شركة نت وركرس السعودية للخدمات )يتبع( 

 القيد على استخدام تقريرنا 

 

لا ينبغي اعتبار تقريرنا مناسباً للاستخدام أو للاعتماد عليه من قبل أي طرف يرغب في الحصول على حقوق ضدنا بخلاف 

الشركة ووزارة التجارة لأي غرض أو في أي سياق. أي طرف آخر غير الشركة ووزارة التجارة يحصل على حق الحصول  

تقريرنا )أو أي جزء منه( سيقوم بذلك على مسؤوليته الخاصة. إلى    على تقريرنا أو على نسخة منه ويختار الاعتماد على

أقصى حد يسمح به النظام، نحن لا نقبل ولا نتحمل أي مسؤولية ونرفض تحمل أي مسؤولية عن عملنا تجاه أي طرف آخر  

 إليها.  غير الشركة ووزارة التجارة، لتقرير التأكيد المحدود المستقل هذا أو عن الاستنتاجات التي توصلنا

 

تم إصدار تقريرنا إلى الشركة ووزارة التجارة على أساس عدم نسخه أو الإشارة إليه أو الإفصاح عنه منفرداً أو في مجمله  

 )باستثناء الأغراض الداخلية الخاصة بالشركة( دون موافقتنا الخطية المسبقة.

 

 

 كي بي إم جي للاستشارات المهنية

 

 

 

 نايف عبدالرحمن إدريس 

 457رقم الترخيص 

 

 ه ـ1447ربيع الآخر  27الرياض في 

 م 2025أكتوبر   19الموافق: 
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Independent Limited Assurance Report to Saudi Networkers Services 

Company on the Increase in Share Capital as Proposed by the Company’s 

Board of Directors on 8 September 2025 
To the Shareholders of Saudi Networkers Services Company 

We were engaged by the management of Saudi Networkers Services Company (the “Company”)  to report 
on the increase in share capital as proposed by the Company’s Board of Directors on 8 September 2025 as 
detailed below and the accompanying management’s statement thereon as set out in Appendix 1, in the form 
of an independent limited assurance conclusion that based on our work performed and evidence obtained, 
nothing has come to our attention that causes us to believe that the Subject Matter is not properly prepared, 
in all material respects, based on the applicable criteria (“Applicable Criteria”) below. 

Subject Matter 

The Subject Matter for our limited assurance engagement is related to the increase in share capital of the 
Company as proposed by the Company’s Board of Directors in their meeting held on 8 September 2025 
(corresponding to 16th Rabi ul Awal, 1447h), set out in the attached Appendix 1, prepared by the Company. 

Appendix 1 sets out the structure of the equity of the Company after the Board of Directors’ resolution dated 
8 September 2025 (corresponding to 16th Rabi ul Awal, 1447h) in respect of proposed increase in the 
Company’s share capital from SR 60,000,000 (sixty million Saudi riyals) to SR 75,000,000 (Seventy-Five 
million Saudi riyals) through the transfer from “Retained Earnings account” to “Proposed increase in capital 
account” SR 15,000,000 (Fifteen Million Saudi riyals). 

Applicable Criteria 

We have used the following as the Applicable Criteria: 
1. Article 126 and 127 of the Companies Law issued by the Ministry of Commerce (“MOC”), effective from
26/06/1444H (corresponding to 19/01/2023); and
2. Board of Directors’ resolution dated 8 September 2025 (corresponding to 16th Rabi ul Awal, 1447h) in
respect of proposed increase in the Company’s share capital from SR 60,000,000 (sixty million Saudi riyals)
to SR 75,000,000 (Seventy-Five million Saudi riyals) through the transfer from “Retained Earnings account”
to “Proposed increase in capital account” SR 15,000,000 (Fifteen Million Saudi riyals).

Saudi Networkers Services Company’s Responsibility 

The management of the Company is responsible for preparing the Subject Matter information that is free 
from material misstatement in accordance with the Applicable Criteria and for the information contained 
therein. The management the Company is also responsible for preparing the Subject Matter information (i.e. 
Appendix 1). 



2 

Independent Limited Assurance Report to Saudi Networkers Services 

Company on the Increase in Share Capital as Proposed by the Company’s 

Board of Directors on 8 September 2025 (continue) 
To the Shareholders of Saudi Networkers Services Company (continue) 

Saudi Networkers Services Company’s Responsibility (continue) 

This responsibility includes: designing, implementing and maintaining internal control relevant to the 
preparation and presentation of the Subject Matter that information is free from material misstatement, 
whether due to fraud or error. It also includes selecting the Applicable Criteria and ensuring that the Company 
complies with the Companies Law issued by MOC, effective from 26/06/1444H (corresponding to 
19/01/2023); designing, implementing and effectively operating controls to achieve the stated control 
objectives; selecting and applying policies; making judgments and estimates that are reasonable in the 
circumstances; and maintaining adequate records in relation to the Subject Matter information. 

The management of the Company is also responsible for preventing and detecting fraud and for identifying 
and ensuring that the Company complies with laws and regulations applicable to its activities. The 
management of the Company is responsible for ensuring that staff involved with the preparation of the 
Subject Matter information are properly trained, systems are properly updated and that any changes in 
reporting encompass all significant business units. 

Our Responsibility 

Our responsibility is to examine the Subject Matter information prepared by the Company and to report 
thereon in the form of an independent limited assurance conclusion based on the evidence obtained. We 
conducted our engagement in accordance with the International Standard on Assurance Engagements 
(ISAE) 3000, “Assurance Engagements Other Than Audits or Reviews of Historical Financial Information” 
endorsed in the Kingdom of Saudi Arabia and the terms and conditions for this engagement as agreed with 
the Company’s management. That standard requires that we plan and perform our procedures to obtain a 
meaningful level of assurance about whether the Subject Matter information is properly prepared, in all 
material respects, as the basis for our limited assurance conclusion. 

The firm applies International Standard on Quality Management 1 which requires the firm to design, 
implement and operate a system of quality management including policies or procedures regarding 
compliance with ethical requirements, professional standards and applicable legal and regulatory 
requirements. 

We have complied with the independence and other ethical requirements of the International Code of Ethics 
for Professional Accountants (including International Independence Standards) that is endorsed in the 
Kingdom of Saudi Arabia, which is founded on fundamental principles of integrity, objectivity, professional 
competence and due care, confidentiality and professional behavior. 

The procedures selected depend on our understanding of the Subject Matter and other engagement 
circumstances, and our consideration of areas where material misstatements are likely to arise. 

In obtaining an understanding of the Subject Matter and other engagement circumstances, we have 
considered the process used to prepare the Subject Matter information in order to design assurance 
procedures that are appropriate in the circumstances, but not for the purposes of expressing a conclusion 
as to the effectiveness of the Company’s process or internal control over the preparation and presentation 
of the Subject Matter information. 

Our engagement also included: assessing the appropriateness of the Subject Matter, the suitability of the 
criteria used by the Company in preparing the Subject Matter information in the circumstances of the 
engagement, evaluating the appropriateness of the procedures used in the preparation of the Subject Matter 
information and the reasonableness of estimates made by the Company. 



3 

Independent Limited Assurance Report to Saudi Networkers Services 

Company on the Increase in Share Capital as Proposed by the Company’s 

Board of Directors on 8 September 2025 (continue) 
To the Shareholders of Saudi Networkers Services Company (continue) 

Our Responsibility (continue) 

The procedures performed in a limited assurance engagement vary in nature and timing from, and are less 
in extent than for, a reasonable assurance engagement. Consequently, the level of assurance obtained in a 
limited assurance engagement is substantially lower than the assurance that would have been obtained had 
a reasonable assurance engagement been performed. We did not perform procedures to identify additional 
procedures that would have been performed if this were a reasonable assurance engagement. 

As part of this engagement, we have not performed any procedures by way of audit, review or verification of 
the Subject Matter information nor of the underlying records or other sources from which the Subject Matter 

information was extracted. I 

Procedures Performed 

• Comparing the proposed increase in the share capital of the Company as set out in Appendix 1 with the
resolution of the Board of Directors of the Company, in respect of the increase in capital from SR 60,000,000
(sixty million Saudi riyals) to SR 75,000,000 (Seventy-Five million Saudi riyals) through the transfer from
“Retained Earnings account” to “Proposed increase in capital account” SR 15,000,000 (Fifteen Million Saudi
riyals

• Comparing the financial information in Appendix 1 with the unaudited interim financial statements of the
Company as at 30 June 2025.

• Ensuring mathematical accuracy in Appendix 1.

Conclusion 

Our conclusion has been formed on the basis of, and is subject to, the matters outlined in this report. 

We believe that the evidence we have obtained is sufficient and appropriate to provide a basis for our 
conclusion. 

Based on the procedures performed and evidence obtained, nothing has come to our attention that causes 
us to believe that the Subject Matter information is not prepared, in all material respects, in accordance with 
the Applicable Criteria. 

Other Matter 

The proposed increase in the share capital of Saudi Networkers Services Company will be reflected in the 
accounting records of the Company after receiving approval from the Shareholders of the Company and the 
Ministry of Commerce (“MOC”). 
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Independent Limited Assurance Report to Saudi Networkers Services 

Company on the Increase in Share Capital as Proposed by the Company’s 

Board of Directors on 8 September 2025 (continue) 
To the Shareholders of Saudi Networkers Services Company (continue) 

Restriction of Use of Our Report 

Our report should not be regarded as suitable to be used or relied on by any party wishing to acquire rights 
against us other than the Company and MOC for any purpose or in any context. Any party other than the 
Company and MOC who obtains access to our report or a copy thereof and chooses to rely on our report (or 
any part thereof) will do so at its own risk. To the fullest extent permitted by law, we accept or assume no 
responsibility and deny any liability to any party other than the Company and MOC for our work, for this 
independent limited assurance report, or for the conclusions we have reached. 

Our report is released to the Company and MOC on the basis that it shall not be copied, referred to or 
disclosed, in whole (save for the Company’s own internal purposes) or in part, without our prior written 
consent. 

KPMG Professional Services 

Naif Abdulrahman Edrees 

License No. 457 

Riyadh on: 27 Rabi Al-Akhar, 1447H 
Corresponding to: 19 October 2025 



 نت وركرس السعودية للخدماتجدول مقارنة بين النظام الأساس الحالي والنظام الأساس المقترح لشركة 

 النظام الأساس ي بعد التعديل النظام الأساس ي الحالي

 رأس المال والأسهم الثاني:الباب 

 المادة السابعة: رأس المال

( ريال سعودي 60,000,000حدد رأس مال الشركة المصدر بستون مليون ريال سعودي )

سعودي ( ريال 10.0القيمة، قيمة كل منها ) ( سهم أسمي متساوية6000000مقسم الى )

أسهم عادية مقابل حصص عينية مدفوعة بالكامل بموجب تقرير تقييم مقيم  وجميعها

 . معتمد

 

 

 رأس المال والأسهم الثاني:الباب 

 المادة السابعة: رأس المال

( 75,000,000مليون ريال سعودي ) خمسة وسبعون بحدد رأس مال الشركة المصدر 

( 10القيمة، قيمة كل منها ) ( سهم أسمي متساوية7,500,000ريال سعودي مقسم الى )

نقدية وقيمة المدفوع منه مبلغ أسهم عادية مقابل حصص  سعودي وجميعهاريال 

 . ( ريال سعودي75,000,000)

 

 

 الثامنة: الاكتتاب في الأسهمالمادة 

ريال سعودي  60000000.0اكتتب المساهمون في كامل أسهم رأس المال المصدر البالغة 

 مدفوعة بالكامل

 المادة الثامنة: الاكتتاب في الأسهم

ريال سعودي  75,000,000اكتتب المساهمون في كامل أسهم رأس المال المصدر البالغة 

 مدفوعة بالكامل

 

 

 

Comparison Table Between the Current and Proposed Bylaw of Networkers Saudi Services Company 

After amendment Before amendment 

Chapter Two: Capital and Shares 

Article (7): Capital 

The Company’s issued capital is set at seventy-five million Saudi Riyals )SAR 

75,000,000(, divided into seven million five hundred thousand )7,500,000( 

registered shares of equal value, with a nominal value of ten Saudi Riyals )SAR 

10(, all of which are ordinary shares issued against cash contributions, fully 

paid in the amount of SAR 75,000,000. 

Chapter Two: Capital and Shares 

Article (7): Capital 

The Company’s issued capital is set at sixty million Saudi Riyals )SAR 

60,000,000(, divided into six million )6,000,000( registered shares of equal 

value, each with a nominal value of ten Saudi Riyals )SAR 10(, all of which 

are ordinary shares issued against in-kind contributions that have been fully 

paid, pursuant to a valuation report issued by an accredited valuer. 

Article (8): Subscription for Shares 

The shareholders have subscribed to all the issued share capital amounting to 

SAR 75,000,000, fully paid. 

Article (8): Subscription for Shares 

The shareholders have subscribed to all the issued share capital amounting 

to SAR 60,000,000, fully paid. 

 


